
ویدیو/مـدیرعامل گـروه تولیـدی و
کشــاورزی ترونــد زعفــران بــا
انتقـاد از تعییـن عـوارض نیـم
درصـدی آب بـری: گیاهـان دارویـی
آب بر نیستند بلکه ارز آورند

محسن احتشام گفت: یکی از دلایل افت صادرات زعفران در پنج ماه
گذشته، قانون اخذ عوارض نیم درصدی از زعفران و گیاهان دارویی

بوده است.

بـرای مشاهـده ایـن مصـاحبه روی
ویدیو زیر کلیک کنید

برای مشاهده ویدئوهای صنایع غذایی در پایگاه خبری صنعت غذا و
کشاورزی به بخش چند رسانه ای مراجعه کنید.
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